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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi hátráltatja a biogazdálkodást az országban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrarszektor.hu portálon megjelent „Csúnya lemaradásban a magyar biogazdálkodás: az egész
EU leköröz minket„ című cikk a a következőkkel szembesíti az olvasót:

„Magyarországon 2012-ben 130 607 hektáron folytattak ökológiai gazdálkodást, míg 2017-ben ez a
szám 199 683 hetkárra emelkedett,  ami 25  százalékos  növekedést  jelent.  Hazánkban az  összes
mezőgazdasági terület mindössze 3,7 százalékát művelték ökológiai gazdálkodásban 2017-ben, ami
jóval a 7 százalékos uniós átlag alatt van, ráadásul döntően réteket, legelőket jelent.

A statisztikában az összes biogazdálkodásban művelt területet az „átalakítás alatt álló területet” és
a  „tanúsított  területet”  összessége  teszi  ki.  Ennek  az  az  oka,  hogy  mielőtt  egy  területet
„biogazdálkodásnak”  minősítenek,  átalakítási  folyamaton  kell  átesni,  amely  akár  2-3  évig  is
eltarthat.”

Kérdezem Önt:

Mit kell tenni annak érdekében, hogy az ökológiai gazdálkodásba bevont terület nagysága
megközelítse az EU átlagot?

Budapest, 2019. október 24.
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